
 

Vragen RijswijksBelang i.v.m afspraken speeltuin Buvelio voor in de 
raadsvergadering van 16 oktober 2018. 
 
De bouw van het  nieuwe scholencomplex  Daltonschool 't Prisma, de 
J.H. Snijdersschool en de Godfried Bomansschool is van start gegaan. 
 
 Het complex gaat Kindercampus Rembrandtkwartier heten en moet 
in 2019 na de zomervakantie klaar zijn. Het duurde ruim drie jaar 
totdat de eerste paal in de grond werd geslagen, omdat de scholen 
en gemeente een bijzonder ontwerp voor ogen hadden. 
 
Het nieuwbouw complex wordt aansluitend tegen speeltuin Buvelio 
gebouwd. 
 
 Er zijn schriftelijke afspraken gemaakt met speeltuin Buvelio dat het 
aantal m2 gelijk zou blijven van de speeltuin. 
 
RijswijksBelang heeft de volgende vragen: 
 
1: Wie houd de afspraken die zwart op wit zijn gemaakt met Buvelio 
in de gaten?  
 
2: Op de genomen foto’s op 10-10-2018 is duidelijk te zien dat er een 
behoorlijk stuk grond is “ ingenomen” en is afgegraven waar het 
nieuwbouw complex gaat komen., Waar gaat u dat stuk grond 
compenseren? 
 



 
 
 
 
3:Bij de graafwerkzaamheden is de drainage van de speeltuin 
weggegraven, was dat de bedoeling? 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
4: Op de laatste foto ziet u noodlokalen die gebouwd waren na de 
brand op het Buvelio terrein.  
 
De speeltuin is hierdoor jaren “ beperkt” geweest en heeft dit stuk 
grond lang moeten afstaan. 
 
Bij het weghalen van de noodlokalen als de school klaar is  ontstaat 
er een lege plek op het Buvelio terrein. 
 



Bent u bereid om als “ gebaar” voor het jaren gebruik te hebben 
kunnen maken  van het stuk grond waar de noodlokalen staan, daar 
nieuwe speeltoestellen  neer te zetten? 
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